



Tour Code:
G1.57 HRB-CZ

8天DAYS 7晚NIGHTS
哈尔滨冬季之旅
(中国雪乡 + 冰雪大世界)
WINTER HARBIN
(Snow Village + Ice & Snow World)

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

行程 精粹
HIGHLIGHT

- 📍 来到闻名遐迩的**雪乡**，
在栈道上观赏屋顶**雪蘑菇**
Visit famous **Snow Village** and
view the snow mushrooms on the roof on the plank road
- 📍 体验东北独有的原始交通工具 — **马拉爬犁**
Experience the unique original means of transportation in
Northeast China - The **horsedrawn sledge**
- 📍 参观哈尔滨著名**冰雪大世界**的冰雕
Visit the ice sculptures at the famous **Ice and Snow World** in Harbin

赠送: 帽子, 手套, 围巾 FREE: Hat, Winter Gloves, Scarf



特选**膳食**
Special Cuisine



🍲 **吊炉饼烤鸭**
Roast Duck with pancake

🍲 **铁锅炖鱼**
Fish Stew Iron Pot

🍲 **乌拉火锅**
Ula Hotpot

🍲 **酱骨风味**
Sauce Bone Cuisine



8天7晚

哈尔滨冬季之旅

(中国雪乡 + 冰雪大世界)

Tour Code: G1.57 HRB-CZ  俊旅游 603-8060 1199



1 吉隆坡 中转 沈阳

(-/-/晚)

- 📍 于前一晚集合于吉隆坡机场，搭乘午夜航班飞往中转城市转机。
- 📍 东北棉服店 (补充防寒衣物)
- 📍 沈阳故宫 — 沈阳故宫是早期满族领导的清朝前皇宫。它建于1625年，前三位清朝皇帝于1625年至1644年在那里居住。
(※逢周一休馆)
- 📍 满清一条街

2 沈阳 (306公里) 吉林

(早/午/晚)

- 📍 张氏帅府 — 张学良的府邸
- 📍 赵四小姐楼 — 它重点文物保护单位和张氏帅府博物馆的重要组成部分。
- 📍 北市场 — 一个集购物、文化活动、旅游观光、宗教活动与一体的繁华地区。

3 吉林 (300公里) 敦化

(早/午/晚)

- 📍 阿诗哈达雾凇长廊观雾凇 (需视天气情况)
- 📍 北山公园 — 一座久负盛名的寺庙、风景城市园林。
- 📍 天主教堂 (外观)

4 敦化 (200公里) 雪乡

(早/午/晚)

- 📍 雪乡 (含门票&接驳车) — 这里雪期长、降雪频繁，有“天无三日晴之说”，夏季多雨冬季多雪，积雪期长达7个月，从每年的10月至次年5月积雪连绵，年平均积雪厚度达2米，雪量堪称中国之最，且雪质好，粘度高，素有“中国雪乡”的美誉。
- 📍 雪乡梦幻家园 (含门票) 【棒槌山栈道】 【雪乡大石碑】 【雪乡邮局】
- 📍 雪韵大街夜景
- 📍 篝火晚会 (视天气情况而定)

注：雪乡景区内倒站车无行李厢；建议客人只带洗漱用品及换洗衣物；大件行李放在旅游车内。

*雪乡建议自费项目：雪乡羊草山 - RMB 280

5 雪乡(82公里) 亚布力

(早/午/晚)

- 📍 冰雪幻境十里画廊 — 观长达700米林中观光栈道，赏冰雪树挂。行走在原始树木自然形成的林中迷宫，品美如童话的瑞雪蘑菇园
- 📍 亚布力滑雪场 (若时间允许可自费雪上活动) — 亚洲最大的滑雪度假区。在这里您可以体验滑雪乐趣(自费)，也可乘上马拉车(自费)在雪野驰骋。你可以来到专业滑道上体验刺激的“雪上俯冲”，也有许多专业教练帮助初学者迅速掌握基本技巧

6 亚布力 (230KM) 哈尔滨

(早/午/晚)

- 📍 马拉爬犁 — 东北地区极有特色的一项娱乐活动，不论在雪乡内游玩，还是在穿越雪原路上，都可以找到这项娱乐项目进行体验，坐在缓缓前行爬犁上，尽情欣赏雪原风光，是一种极其惬意的享受。
- 📍 远观2025年亚洲冬季赛场

7 哈尔滨

(早/午/晚)

- 📍 圣·索菲亚大教堂 (外观)
- 📍 滨州铁路玻璃栈道
- 📍 中央大街 — 它是中国最长的步行街，也被称为“亚洲第一街”
- 📍 微笑大雪人 (需视建造情况)
- 📍 冰雪大世界 — 集天下冰雪艺术之精华，融冰雪娱乐活动于一园，当今世界规模最大、冰雪艺术景观最多、冰雪娱乐项目最全、夜晚景色最美、活动最精彩。

8 哈尔滨 中转 吉隆坡

(早/-/-)

- 📍 送往机场搭乘当日航班返回温暖的家。

推荐自费项目：雪乡推荐自费项目：雪乡羊草山

RMB 280/人

哈尔滨推荐自费项目：冰宫火锅餐 *12月尾开始*

RMB 300 /人 (正餐不退)

8 DAYS 7 NIGHTS

WINTER HARBIN





(SNOW VILLAGE + ICE & SNOW WORLD)



Tour Code: G1.57 HRB-CZ  俊旅游 603-8060 1199




1 Kuala Lumpur  transit  ShanYang

(-/-/D)

-  Assemble in KL International Airport for flight to transit city to Shengyang
-  Winter Clothes Store (For your own to replenish winter clothes)
-  Shenyang Imperial Palace — was the former imperial palace of the early Manchu-led Qing dynasty. It was built in 1625 and the first three Qing emperors lived there from 1625 to 1644. (Closed every Monday)
-  Qing Dynasty Street




2 ShenYang  Jilin

(B/L/D)

-  Marshal Zhang's Mansion — Former Residence of Zhuang Zuolin and Zhang Xueliang.
-  Building of Miss Zhaosi — Former residence of Zhao YiDi , a national key cultural relics protection unit .
-  North Market — A bustling area that combines shopping, cultural activities, tourism, and religious events.





3 Jilin (300KM)  Dunhua

(B/L/D)

-  Songhua Riverside and Rimmed Trees (Subject to weather condition)
-  North Mountain Park
-  Jilin Catholic Church (Exterior View)

4 Dunhua (200KM)  XueXiang



(B/L/D)

-  China Snow Village (Include entrance ticket & shuttle bus) — It snows often here and the snow can last for a long time, the snow covering period can last for 7 months which from Oct to May, the thickness of the snow is about 2m, the amount of the snow can be said the most in China, the quality of snow here good and sticky, that's why is called 'Snow Town'.
-  Dream Village (Include Entrance) — Snow Corridor, Snow Town Stele , Post Office
-  Night View of Xueyun Street
-  Campfire (Depends on weather condition)

Note: There is no luggage compartment in the station, suggestion guests only bring toiletries and change laundry items
※Recommended Optional : Snow Village – Yangcaoshan approx RMB280 (subject to change without any prior notice)



5 XueXiang  Yabuli

(B/L/D)

-  Ten Mile Art Corridor — the snowy trees and pale landscape at the Ten Mile Art Corridor were a dead ringer for the woods outside the iconic wall in Game of Thrones.
-  Yabuli Ski Resort — Asia's largest ski resort. Here you can enjoy Skiing or take a horse-drawn carriage (own expense) in the snowy fields. You can come to the professional slides to experience the exciting "snow diving", and there are many professional instructors to help beginners quickly master the basic skills.






6 Yabuli  Harbin

(B/L/D)

-  Horse-drawn sledge riding — A very unique entertainment activity in the Northeast. It is an extremely pleasant experience to enjoy the scenery of the snowfield.
-  Overlook the 2025 Asian Winter Games

7 Harbin

(B/L/D)

-  St. Sofia Cathedral (Exterior)
-  Internet Top Rated Railway Bridge Glass Walkway
-  Central Street
-  IG Hotspot Smiling Snowman (subject to construction status)
-  Ice & Snow World — Here you can enjoy the beautiful ice, snow and ice castle, coloured lights at night feast ice rendered under even more attractive, but also enjoy various snow entertainment.

8 Harbin  transit  Kuala Lumpur

(B/-/-)

-  Transfer to airport for the flight back home.

Recommended Optional no Compulsory Item:

Snow Township Recommended Optional Program: Snow Township Sheep Grass Mountain

Harbin recommended optional items: Ice Palace Hot Pot Meal *Starting at the end of December*

RMB 280/pax

RMB 300 /pax (non-refundable for dinner)



附带条约

TERMS & CONDITION

- 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
- 行程表附上照片仅供参考。
- 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条款细则。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 12岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
- Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
- An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 12-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	酒店 HOTEL
1	-	机上用餐 MOB	√	塔湾智选假日酒店或同级 Holiday Inn Express Shenyang Tawan or sml
2	酒店 Hotel	√	√	紫光苑华美达酒店 或同级 Ramada Hotel Jilin Purple Garden or sml
3	酒店 Hotel	√	√	京华尊享酒店或同级 Jinghua Zunxing Hotel or sml
4	酒店 Hotel	√	√	雪乡酒店 或 民宿 或同级 Snow Village Hotel or Homestay or sml
5	酒店 Hote	√	√	亚雪假日酒店或同级 Yaxue Holiday Hotel or sml
6	酒店 Hote	√	√	美居酒店 或 臻图酒店 或同级 Mercure Harbin Hotel Zentu Hotel or sml
7	酒店 Hote	√	√	
8	酒店 Hotel	机上用餐 MOB	-	-

出发日期 DEPARTURE DATE	价格 PRICE	联络方法 CONTACT